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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Peter Eriksson (MP)

2016/17:1071 Förslaget om slopad övernattbefordran och dess 
konsekvenser för företag på landsbygden

Förra våren kom delbetänkandet till 2015 års postlagsutredning med titeln Som 
ett brev på posten (SOU 2016:27) i vilket det bland annat föreslås att dagens 
krav på övernattbefordran av post ska slopas till förmån för ett tvådagarskrav. 

Förslaget bedöms få mycket negativa konsekvenser för landsbygden och 
speciellt för företagare inom e-handeln där och därmed svenska arbetstillfällen. 

Ett flertal landsbygdsorienterade organisationer samt kommuner och regioner 
har därför kraftig vänt sig emot regeländringarna. Nämnas kan LRF, 
Småföretagarna, Skärgårdarnas Riksförbund, Svensk Handel och Småkom. 

Älvdalens kommun skriver till exempel att deras företag har krav från såväl 
leverantörer som kunder på snabba leveranser av produkter eller tjänster. För att 
de här företagen ska kunna inte bara överleva utan också utvecklas för att 
kunna anställa, måste deras postgång fungera. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Peter Eriksson:

 

Avser statsrådet och regeringen att gå vidare med utredningens förslag kring 
slopad övernattbefordran?

………………………………………

Lotta Finstorp (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-03-21
Besvaras senast
2017-03-29 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


